
Fra:                                              Rune Skarpenes <rune.skarpenes@gmail.com>
Sendt:                                        onsdag 14. desember 2022 07:39
Til:                                               Postmottak Alver
Kopi:                                           Hanne Marie Evensen; sfvlpost@statsforvalteren.no; Sara Sekkingstad; 

Arne Helgesen
Emne:                                        Re: Ref. Sak 19/279-19/9947
Vedlegg:                                   Godkjenning - GBNR 231 - Løyve til terrenginngrep og planering - Frekhaug 

(524932).pdf
 
God morgen,
 
Hvordan er status på dette vedtaket? Vi registrerer at det ikke er gjort de utbedringer som vedtaket 
bygger på.
Hvordan går dialogen med utbygger som nevnt over?
Jeg må igjen minne om at eiendom blir forringet og ved en eventuell flom vil det bli utslipp av kloakk på 
grunn av at tiltaket som her ble gjennomført.
 
I henhold til vedlagt skulle dette senest vert utbedret i juni 2021, men så har altså ikke skjedd.
 
Vennlig hilsen
Rune Skarpenes
 
tir. 6. jul. 2021 kl. 07:23 skrev Arne Helgesen <arne.helgesen@alver.kommune.no>:

Har ikkje gløymd denne saken. Alver Kommune er i dialog med utbygger, og det er ei rekke 
saker som må rettas opp i før dei får ferdigattest på alle bygga i feltet, må prøve å få med 
også denne utbedringen, når dei ferdigstiller feltet. 

Fra: Rune Skarpenes <rune.skarpenes@gmail.com>
Sendt: tirsdag 6. juli 2021 06:40
Til: Postmottak Alver <post@alver.kommune.no>
Kopi: Hanne Marie Evensen <hanne.marie.evensen@alver.kommune.no>; Arne Helgesen 
<arne.helgesen@alver.kommune.no>
Emne: Ref. Sak 19/279-19/9947
 
God morgen, 
 
Refererer til sak i emnet.
 
Vi ser at tiltaket og utbyggingen i Elvavegen nærmer seg slutten, men utbedringene som er beskrevet 
på side 5, punkt 1 til 3 er ikke gjennomført.
Det er nå over to år siden løyvet ble gitt.
 
Dette skaper fremdeles problemer, og jeg ber kommunen undersøke hvorfor ikke dette er 
gjennomført.
 
Et alternativ for tiltakene som er skissert i løyvet som er gitt av kommunen kan være å fjerne 
pumpehus og koble seg på selvfallsledningen som er en del av grunnen til oversvømmelsen.
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Ser frem til en konstruktiv prosess.
 
Vennlig hilsen
Rune Skarpenes


